



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P20106

S5 Summer Enrichment Lessons
中五暑期文憑試增潤課

To enhance students' academic performance and facilitate their effective use of time to prepare for 2022 HKDSE Examination, our school has arranged enrichment lessons for S5 students in July and August 2021. All S5 students have to attend the lessons punctually.

Application for sick leave from the enrichment lessons should be supported by a medical certificate and a parent's letter. For casual leave, application should be submitted together with supporting documents **on or before 7 July, 2021** and the students should wait for the school's approval. If the students fail to do so, they will be regarded as playing truant. Late application will not be accepted.

Please remind your child to attend the lessons punctually and study hard to strive for outstanding results.

為提高學生的學業表現及協助 貴子弟更有效運用學習時間準備2022年香港中學文憑考試，本校將於2021年7月及8月期間為中五學生安排中五暑期文憑試增潤課，貴子弟務須依時出席。

學生如因病／事請假，病假必須提交醫生紙及家長告假信，事假則須於**2021年7月7日或以前**提出，待校方批准作實，否則當曠課處理。逾期申請將不獲受理，敬希垂注。

誠希 貴家長督促 貴子弟準時回校上課，努力學習，共創佳績。

Please refer to the schedule below for details. 課堂安排詳情如下：

Date 日期	Time 時間	5A	5B	5C	5D
14/07/2021	09:30 am – 12:30 pm	PH/CM/EC/ICT/VA/CL/PE			
15/07/2021		LS			
16/07/2021		PH	EC	GE	---
19/07/2021		EN			
20/07/2021		MB			
22/07/2021		BA/CM/M2/BI/CH			
23/07/2021		CN			
10/08/2021		PH	EC	GE	---
12/08/2021		PH/CM/EC/ICT/VA/CL/PE			
13/08/2021		LS			
16/08/2021		EN			
17/08/2021		MB			
18/08/2021		CN			
19/08/2021		BA/CM/M2/BI/CH			

Location 地點

1. PH (Rm 301) / CM (Rm 302) / EC (Rm 303) / ICT (Rm 213) / VA (Art Rm) / CL (Rm 304) / PE (Rm 305)
2. LS (Rm 301-304 / Hall)
3. PH (Rm 301) / EC (Rm 302) / GE (Rm 303)
4. EN (Rm 201-204)
5. MB (Rm 201-204)
6. BA (Rm 201) / CM (Rm 202) / M2 (Rm 203) / BI (Rm 204) / CH (Rm 205)
7. CN (Rm 201-204)

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
5th July, 2021 二零二一年七月五日

